
/ • ' . . . . • / • < . • . - ' • • - • • • • • : & $ & • • • • • • - • ' - • - • , • . ' - • - • " • . . . " ' ; •

SKUPŠČINA OBČINE LJUBLJANA
ŠIŠKA

DELEGATSKO VPRAŠANJE ŠTEVILKA
132

Krajevna skupnost Šentvid:

Zaradi zmrzali so bile tudi nekatere asfaltirane ulice in ploč-
niki posipani s peskom in še do danes na nekaterih mestih celo
tako močno, da ne veš ali je spodaj asfalt ali makadam. Zanima
nas, kdaj se bo pesek odstranil in kdo je kriv, da to še ni
urejeno.

ODGOVOR:
Čiščenje cest na poti, kakor tudi pločnikov opravlja Komu-

nalno podjetje Ljubljana TOZD Javna higijena naoshovi potrje-
nega programa za leto 1979.

Program za krajevno skupnost Šentvid ne predvideva roč-
nega čiščenja cest in ulic, pač pa je predvideno spomladansko
spiranje Celovške ceste, ki se opravlja enkrat mesečno.

Glede na situacijo v zimskem obdobju 1978/79 bo potrebno
dodatno naročiti čiščenje tistih ulic, ki jih redni program ne
zajema.
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